
Vergadering raadscommissie Land- en tuinbouw, leefmilieu
NOTULEN

Plaats Raadzaal Datum  08/05/2018
Voorzitter Jozef De Borger Aanvangsuur 13:00 uur

Aanwezig Boogaerts Stef, De Brabanter Johnny, De Clercq Jo, De Martelaar An,  Dunon 
Diederik, Kindekens Chris, Meulemans Vera, Smout Willy, Van De Wiele 
Marleen, Van Laere Sonja, Vandebroeck Annita, Zelderloo Elke, Claes Manu, 
De Dobbeleer – Van Den Eede Linda, Heyvaert Roger, Laeremans Jan, 
Sneyers Sarah
Gedeputeerde Swinnen Monique

Verontschuldigd Fuchs Liselore, Hermans An, Van Overstraeten Hilde, gedeputeerde 
Zelderloo Walter      

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 17.04.2018

Het verslag wordt goedgekeurd.

2 Doelstellingenrealisatie 2017 dienst land- en tuinbouw

Ine Vervaeke overloopt de doelstellingen en indicatoren van de dienst landbouw aan de hand van 
de presentatie in bijlage 1.

Vragen

Willy Smout vraagt meer duiding rond de zwarte MAP-meetpunten in de provincie. Misschien zijn 
ze wel rood geworden en kan er dus wel van een verbetering gesproken worden. Bovendien is 
het belangrijk dat vooral deze punten nauw opgevolgd worden. Ine Vervaeke verduidelijkt dat alle 
rode en zwarte MAP-meetpunten door het CVBB nauw opgevolgd worden. Bovendien wordt voor 
deze punten in kaart gebracht waar de vervuiling mogelijk vandaan komt. Hieruit blijkt dat er 
soms een toestroom is van nitraatrijk water, waarvan de oorzaak niet eenduidig te achterhalen is. 
Naar aanleiding hiervan werden in het verleden al punten geschrapt of verplaatst. 
Willy Smout heeft bedenkingen bij de vervuiling door andere bronnen en is van mening dat het de 
taak van de overheid is om representatieve meetpunten te selecteren.



3 Toelichting rond de Week van de Korte Keten (26 mei tot en met 3 juni 2018)

Ine Vervaeke geeft een overzicht van de aanpak en activiteiten in het kader van de eerste Week van 
de Korte Keten aan de hand van bijlage 2.

Vragen

Willy Smout vindt dit een mooi initiatief, dat succesvol zal zijn en bovendien ook nuttig is. Hij vindt het 
belangrijk dat de insteek van korte keten ook verbonden is met de seizoenen. Bovendien kan hierdoor 
de consumptie van groenten en fruit goedkoop gehouden worden. Hij vindt het wel jammer dat er 
vooral gefocust wordt op de doelgroep gepensioneerden en tweeverdieners. Het zou beter zijn om de 
acties meer op scholen, jongeren en alleenstaande ouders te richten. Dit resulteert immers in een 
vicieuze cirkel. Indien men van jongs af aan leert om seizoensafhankelijk te kopen kan dit ook 
bijdragen aan een gezonde voeding voor een redelijke prijs. De huidige doelgroep is vrij makkelijk te 
bereiken.
Ine Vervaeke antwoordt dat binnen de werkgroep rond de Week van de Korte Keten er zeker een 
draagvlak is om acties voor deze doelgroepen uit te werken. Maar er werd pas in december beslist om 
deze editie in alle provincies te laten doorgaan. Daarom werd nog niet volop ingezet op de doelgroep 
jongeren en scholen. Deze doelgroep is inderdaad niet zo makkelijk te bereiken en bovendien zijn ze 
niet verantwoordelijk voor de aankopen. Het is wel de ambitie van deze doelgroep om bij eventuele 
volgende edities beter te bereiken. Willy Smout vult aan dat kinderen en jongeren wel degelijk veel 
invloed kunnen uitoefenen op de gezinsaankopen. 

4 Rondvraag
Er zijn geen vragen.

Data volgende vergaderingen 26 juni om 10 u (Linter) (leefmilieu)

Einduur van de vergadering 14:00 uur

De secretaris, De voorzitter,

Ine Vervaeke Jozef De Borger


